
Protokoll vid styrelsemöte 1  20200310

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Karl 
Gustav Bynke, Erik Sånnek, Aina Andersén, Eva Lindholm och P-O Damberg.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista. 

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Jan-Olof informerade att medlemsantalet nu är 502.
Av våra 502 medlemmar har 312 e-post.
66 av våra medlemmar har ej betalt medlemsavgiften för 2020 ännu. Många 
vänmedlemmar hade missat att betala de 60 kronor det kostar.
Under 2019 har 29 medlemmar avlidit.
Aina har skickat ut 115 brev till nya pensionärer med information om SPF Skara.

§5 KPR 
P-O har pratat med kommunens två medarbetare som har hand om anhörigstödet.
Underlaget för aktivitetsstöd måste vara insänt senast 31 mars.
Folkhälsoplanerare Karin Skagelin vill ha  inspel till den nya Folkhälsostrategin (Den 
förra 2014-2018).
Petra Wedebrand är ny chef för avdelningen för vård och omsorg.

Kommunjurist Mikael Hätting besökte KPR och informerade om att KPR som är ett råd
under kommunstyrelsen har två reglementen att arbeta efter (”Råd under 
Kommunstyrelsen” och ”kommunala pensionärsradet i Skara kommun”) 

KPR är främst remissorgan och samordningsorgan (inget beredningsorgan).
KPR kan be olika representanter från kommunens nämnder att informera om sina 
verksamheter och framtida planer.
 

§6 Övriga rapporter
Anita informerade om möte med Skara Senior.
Vid seniormässan klagade man på att det var svårt med ljudet, då det uppstod 
störande sorl från de som satt vid borden.
Flytten till Stadshuset ses mycket positivt. Nu arbetar 120 personer där.



Ett förslag är att seniormässan 2021 förläggs i Stadshuset en lördag i maj.
Viktoriagårdens samlingssal får ej längre hyras av föreningar.
Det finns en utbildning i att vara ”måltidsvän”.
Anita har gått kurs i att ”Våga fråga”, som handlade om vad man som medmänniska 
kan göra för att förhindra självmord.
P-O informerade att distriktet beslutat att genomföra ännu en ”Alla tiders storband” 
den 26 september kl:15:00 i Götene folkets park. 
Lördagen den 18 april är det inspirationsdag på Jula hotell.Fem kan deltaga.

§7Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.

§8 Program
           Nästa månadsmöte är den 18 mars med Kent Friman som kåserar om ”Agda 

Österberg från Stockholm till tre Bäckar”.
           Onsdag den 8 april är det en video-konsert med påskens budskap i Missionskyrkan 

kl:18:30 med Oscar Peterson´s Easter Suite.
Föreningens höstprogram kommer att ta med den planerade festen för 85-åringar (och
85+). Som underhållare planeras Birgitta Forsgård.

           

§9 Genomgång av webbsidan
Anita informerade att det är stora problem med hemsidan. Karl Gustav har planer på 
att på facebook också berätta om det som skall komma. 

§10 Marknadsföring av vår verksamhet.
Erik informerade att han fått ett prisförslag från Screenbolaget på 25 stycken tröjor för 
en kostnad av 370 kronor styck (totalt 9256 kronor), han får i uppdrag att höra om vi 
kan få hem några storleksprov före köp. 

§11 Extra friskvårdspengar 2020 från vuxenskolan för aktiviteter och goda 
kostvanor.
Aina pratar med Patricia Bard om möjligheten att hålla ett föredrag om kosthållning för
äldre.
Line Dance avtal med fritidskontoret kommer att kosta c:a 4000 kronor under 2020.

§12 Ny fördelningsnyckel för trivselpengar.
Karl Gustav får i uppgift att komma med förslag på ny fördelning av våra trivselpengar.
Ett första förslag skall diskuteras vid nästa möte. Vi beslöt att 25000 skulle anslås till 
detta.



§13 Kurs/information för aktivitetsansvariga
På nästa möte med aktivitetsgrupperna ska vi ha en genomgång av (skatte)regler för 
användning av medel inom grupperna. Erik fick i uppdrag att höra sig för med Gunnar 
Wilsson för den informationen.
Nästa träff är tänkt att hållas vecka 20.

§14 Ny profil socialt
 Anita tar upp frågan om föreningens framtida sociala engagemang. Diskussion. Vi 
skall återkomma med frågeställningen.

§15 Övrigt
Eva anmäler de 5 som kan vara med på inspirationsdagen den 18 april.
Lars har anmält 5 deltagare till distriktsstämman.

§16 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls den 7 april 2020 kl:09:00 på Seniorkafét. 

§17 Nästa månadsmöte
Nästa månadsmöte är den 18 marskl:14:00 i Missionskyrkan.

§18 Avslutning
Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


